



Dhanshuklal Vekaria 韦丹桥

Counsel 資深高級律師

D 直线 +852 3628 9002

E 电邮 dhanshuklal.vekaria@careyolsen.com

Dhanshuklal Vekaria is a senior associate in the Dispute Resolution & Insolvency team in Hong Kong.

He has a broad range of experience in the offshore and general commercial litigation context most recently advising and acting in relation to the liquidation and winding up of a number of offshore private corporates, trust and fund structures, disputes in relation to private client trusts, fair valuation disputes, injunction and freezing orders and corporate restructuring disputes.

Dhanshuklal is an experienced commercial litigator and advocate with particular expertise in valuation disputes.

Career

Dhanshuklal has practised Cayman Islands law since 2016 having previously worked at another offshore firm in the Cayman Islands. He relocated to Hong Kong with Carey Olsen in 2018.

He was admitted as a solicitor of the Senior Courts of England and Wales in 2012 where he worked for Pinsent Masons. Since January 2018, Dhanshuklal has also been admitted as a solicitor of the Eastern Caribbean Supreme Court (BVI).

Dhanshuklal has specialised in the areas of general commercial litigation and insolvency law, private client law and trusts litigation since his admission in 2012.

Dhan是香港办公室争议解决和破产团队的高级律师。

他在离岸和一般商业诉讼方面拥有广泛的经验，并在多起离岸企业的清算、信托和基金结构，与私人客户信托有关的争议、公允价值纠纷、禁令和冻结令以及公司重组等纠纷中代表客户并提供意见。

Dhan是一位经验丰富的商业诉讼律师，尤其擅长估值争议纠纷。

Dhan自2016年起开始在开曼群岛执业，曾任职于另一家位于开曼群岛的离岸律师事务所。他于2018年与Carey Olsen一起迁往香港。

Dhan曾就职于Pinsent Masons并于2012年获得英格兰和威尔士的律师资格。他于2018年1月获得英属维尔京群岛执业律师资格。

自2012年取得律师资格以来，Dhan一直专注于一般商业诉讼和破产法、私人客户及信托诉讼领域。



LOCATION 地点

- / Hong Kong SAR
香港特别行政区



LAWS PRACTISED 执业法律

- / British Virgin Islands
英属维尔京群岛
- / Cayman Islands
开曼群岛



ADVISES ON 执业专长

- / Dispute Resolution and
Litigation
争议解决与诉讼
- / Trusts and Private Wealth
信托与私人财富
- / Investment Funds
投资基金
- / Restructuring and Insolvency
重组与破产



CONNECT 连接

OFFSHORE LAW SPECIALISTS 离岸法律专业机构

BERMUDA 百慕大群岛 BRITISH VIRGIN ISLANDS 英属维尔京群岛 CAYMAN ISLANDS 开曼群岛 GUERNSEY 根西岛 JERSEY 泽西岛

CAPE TOWN 开普敦 HONG KONG SAR 香港特别行政区 LONDON 伦敦 SINGAPORE 新加坡

careyolsen.cn

careyolsen.com